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Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Funktionshinderrådets möte  
den 16 mars 2015 

 

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

Carita Mandelin  HSO 

Beatrice Kolijn DHR
2
 

Lars Jonsson HSO 

Lena Nisula Wester   

 

 

Förhinder 

SRF3 

Annika Nyström Karlsson HSO 

 

 

 

Tjänstemän  

Wiveca Eklund sekreterare 

            

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

                                                 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordföranden Kerstin Järneberg och ledamoten Carita Mandelin 

utsågs att justera protokollet onsdagen den 18 mars. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 9 februari anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst: Atrium Ljungbergs representant, 

Stefan Karlsson 

Stefan informerade om den ombyggnation som ska ske i centrum, 

den har fått namnet ”matplansprojektet”. Det är nedre plan där 

Hemköp och Coop ligger. Där ska en del butiker flyttas bakåt och 

inåt för att få en öppnare yta i mitten. En rulltrappa ner från 

informationsdisken är planerad. Rullbanden som idag finns 

ungefär mitt i ska tas bort. Garaget ska renoveras.  I och med 

detta fick Stefan frågor från rådet angående ledstråk samt golven 

som idag inte är bra för någon som är synskadad. Frågor om fler 

ställ för tidningen Metro samt markeringar i trapporna.- Stefan 

tog med sig frågorna. Under denna byggnation kommer centrum 

att vara öppet som vanligt med några mindre avstängningar. 

Centrum öppnar nu 07.00 på morgonen då Hemköp har ändrat 

sina öppettider för bättre tillgänglighet. En ny butik 

”Bubbelroom” kommer efter Gants. Toaletten byggs om ovanför 

Burger King. Det kommer ytterligare en toalettdel vid garaget 

efter renoveringen. Nordea har väldigt trångt i sin ingång och 

besamöppnaren öppnar inte bägge dörrarna på en gång utan en 

dörr i taget. Torget är fortfarande ett problem, det är väldigt 

ojämnt underlag samt trafiken som förekommer på torget, det är 

bara polisen som kan sätta stopp för den. Skyltar i centrum; nya 

skyltar till toaletterna är på gång, rådet vill att gängse regler 

gäller vid skyltningen. 

Anette Karlsson kommer att ta över lite av Stefans sysslor 

framöver, men Stefan blir kvar. 

 



Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Protokoll 

2015-03-16 

Sida 3 (4)  

 

 

 

Justerarnas signaturer 

 

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 26 mars 

2015 

Ärende nr 1: Anmälan av inlämnade medborgarförslag 

Rådet tyckte att det var ett bra medborgarförslag med gratis 

broddar och förslaget som gällde giftfri förskola var mycket bra. 

 

Ärende nr 9: Trafikförändringar i SL- trafiken 2015/2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Detaljplan för fastigheten Sicklingen 2 m fl i 

Gubbängen 

Rådet frågar efter handikapplatser och om alla parkeringar och 

sophanteringen är tillgängligt. 

 

Ärende nr 11: Detaljplan för Anisen och del av Farsta 2:1 i 

Hökarängen 

Rådet frågade om allmänna utrymmen också 

tillgänglighetsanpassas såsom tvättstuga och cykelrum. De 

frågade också efter handikapparkeringar och sophantering. 

 

Ärende nr 12: Detaljplan för område vid Fagersjövägen och 

Kontoristvägen, del av Farsta 2:1 i Hökarängen och Fagersjö 

Rådet hade samma synpunkt som ovan. 

 

Ärende nr 13: Funktionshinderinspektörernas årsrapport 2014 

Rådet tyckte rapporten var mycket bra. 

 

§ 6 Information från förvaltningen 

Förvaltningen informerade om att socialförvaltningen och 

äldreförvaltningen nu är på plats på Storforsplan efter flytt från 

Södra station. 

Funktionshinderinspektör Lena Tengvall arbetar nu som 

projektledare för HSL/LSS-projektet, har under denna tid lämnat 

uppdraget som inspektör. 

Anhörigfoldern visades och skall skickas ut alla ledamöter. 

 

Balanslistan uppdaterades. Bilaga 
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§ 7 Övriga frågor 

Fem av sju ledamöter i rådet vill ha kommunstyrelsens 

funktionshinderråds protokoll i pappersform och de andra på 

mail. 

Den 27 mars kl. 13.00–16.00 eller 7 april kl. 16.00–19.00 är det 

utbildning för funktionshinderrådens ledamöter och sekreterare. 

 

§ 8 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 13 april klockan15.00-

16.30, med förmöte kl 14.15. 

 

§ 9 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 


